

Management Report on results up to
31st March 2018

تقرير الإدارة عن نتائج الشركة حتى ٣١ مارس
٢٠١٨

1. Financial Results

١. النتائج المالية

The company's turnover has improved during the first quarter of 2018 to reach to AED 173 Million in comparison to AED 165 Million in 2017. The increase is due to increase in selling price and sales volume.

تحسنت عائدات الشركة خلال الربع الأول من عام ٢٠١٨ لتصل إلى ١٧٣ مليون درهم بالمقارنة مع ١٦٥ مليون درهم في عام ٢٠١٧. يرجع هذا الارتفاع إلى الزيادة في أسعار البيع وحجم المبيعات.

The operational gross profit has improved and the company has attained a net profit of AED 12.2 Million as against AED 11.6 Million in 2017. The increase in the net profit for the first quarter of 2018 is due to increase in sales.

تحسن إجمالي الربح التشغيلي وحققت الشركة أرباحاً صافية بلغت ١٢,٢ مليون درهم مقابل ١١,٦ مليون درهم في عام ٢٠١٧. يرجع الارتفاع في صافي الربح للربع الأول من عام ٢٠١٨ إلى زيادة المبيعات.

During the quarter both the local and international stock markets remained volatile.

خلال الربع الأول، بقيت أسواق الأسهم المحلية والدولية متقلبة.

The Company's shareholders' equity stands at AED 1,429 Million, which is marginally higher than the first quarter of 2017.

بلغت حقوق المساهمين في الشركة ١,٤٢٩ مليون درهم، وهو أعلى بشكل طفيف عن مستوى الحقوق في الربع الأول من عام ٢٠١٧.

P.J. Batavia
Chief Executive



برافين بتافيا
الرئيس التنفيذي

